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Vi hilser Øgadernes Helhedsplan velkommen. Efter et langt og grundigt 
arbejde fra kommunens og beboernes side, ser vi nu frem til implementering 
af planen. 
Vedr. SAVE-registreringen undrer det os, at pudsede facader ser ud til at 
diskvalificere til bevaringsværdighed. Måske skal den gentænkes/re-
analyseres. 
De slip, vi har i kvarteret, bør bevares og ikke udfyldes. 
Når der fremover kommer anmodning om opførelse af projekter og tiltag, der 
forringer beboernes levevilkår, kommer de forhåbentlig ikke ud over 
rådhusets dørtærskel. 
Vi ser frem til at beboernes ideer for udvikling af kvarteret tilgodeses og den 
gode dialog fortsætter under implementering af planen. 
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